
Zápis č. 8/2024 ze zasedání ZMM  Strana 1 (celkem 15)  

    Volební období 2022-2026  
Zapsala Monika Nováková   dne 20.05.2024 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zápis č. 8-ZMM/2024 

z 8. řádného veřejného zasedání Zastupitelstva města Modřic (dále jen „ZMM“), konaného  

20. května 2024 v 18 hodin v zasedací síni modřické radnice 

Přítomno: 14 zastupitelů (jmenovitě, viz prezenční listina), omluven: MVDr. Luděk Slaný 

 

Předsedající: Mgr. Ing. Libor Procházka, MBA, starosta města 

 
Jednání zahájil předsedající - starosta města Libor Procházka v 18:00 hodin ve velké zasedací 

místnosti modřické radnice. 

Přivítal přítomné zastupitele, občany a hosty a konstatoval, že jednání ZMM bylo řádně svoláno a 

vyhlášeno. Zasedání ZMM počtem 14 přítomných zastupitelů města, což je nadpoloviční většina 

zastupitelů, je usnášeníschopné. 

 

Zápis z 7. zasedání ZMM byl určenými ověřovateli ověřen a podepsán a společně  

s usnesením byly řádně uloženy u asistentky starosty města k nahlédnutí. K dnešnímu dni nebyly 

doručeny žádné připomínky k tomuto dokumentu, tímto je tedy uzavřen. 

Jako zapisovatelku 8. řádného veřejného zasedání ZMM určil předsedající Moniku Novákovou, 

asistentku starosty. 

 

Jako ověřovatele zápisu navrhnul zastupitelku Petru Absolonovou a zastupitele Radka Vostrejše. 

Nebyl přednesen žádný jiný protinávrh. Oba jmenovaní s návrhem souhlasili. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje jako ověřovatele zápisu zastupitelku Petru Absolonovou a zastupitele Radka 

Vostřejše. 

 

Hlasování o návrhu:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška,  

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová)  

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem Z8-Ú1/2024    

 

V rámci pozvánky obdrželi všichni zastupitelé následující návrh programu jednání ZMM. 

 

Úvod  

1) Zpráva starosty o činnosti úřadu   

2) Zpráva o plnění uložených úkolů  

3) Projednání hospodaření města za rok 2023  

3.1 Zpráva auditora o výsledku hospodaření města v roce 2023  

3.2 Schválení účetní závěrky roku 2023  

3.3 Schválení závěrečného účtu za rok 2023  

4) Projednání majetkových transakcí  

5) Projednání hospodaření města v roce 2024  

5.1 Zpráva o hospodaření města v období 1-4/2024  

5.2 Rozpočtové opatření č. 4/2024 

5.3 Rozpočtové opatření č. 5/2024  

5.4 Rozpočtové opatření č. 6/2024  
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5.5 Rozpočtové opatření č. 7/2024 

5.6 Rozpočtové opatření č. 8/2024  

5.7 Rozpočtové opatření SVR na roky 2025 a 2026 

6) Projednání žádosti o změnu stavby před dokončením DIOS REZIDENCE 

7) Stanovy DSO Šlapanicko 2024 

8) Zpráva o činnosti FV  

9) Zpráva o činnosti KV  

10) Různé, diskuze  

Závěr 

     

Další návrhy na změnu programu nebyly předloženy. 

Návrh Kraut: Chtěl bych doplnit do bodu Různé – Most přes Bobravu. 

Starosta: K tomuto bodu se vyjádřím ve zprávě starosty, pokud Vám to takhle stačí? 

Kraut: Ano, takto mi to stačí. 

Starosta: Bude se hlasovat o návrhu předloženého programu. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška,  

 Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem Z8-Ú2/2024    
 

 

Bod 1 – Zpráva starosty o činnosti úřadu 

Předsedající přečetl zprávu o činnosti městského úřadu a o dění ve městě za období od zasedání 

ZMM dne 26.02.2024 do 20.05.2024. Zpráva starosty o činnosti městského úřadu je nedílnou 

součástí tohoto zápisu. 

 

Dotaz ke zprávě: 

 

Chybíková: Okružní křižovatky, máme ve zprávě pouze vyjádření od Městské policie, je ještě od 

někoho? 

Starosta: Dnes přišlo vyjádření od projektanta, které poskytneme komisím. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí zprávu starosty města Modřice o činnosti městského úřadu a RMM za 

období od 7. zasedání ZMM dne 26.02.2024 do 20.05.2024. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška,  

 Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-1.1/2024 
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Bod 2 – Zpráva o plnění uložených úkolů 

Uložené úkoly byly převzaty ze zápisu č. 7 ZMM/2024 z 7. řádného veřejného zasedání 

Zastupitelstva města Modřice konaného dne 26. února 2024 v 18 hodin v zasedací síni modřické 

radnice. 

K jednotlivým úkolům níže: 

 

Usnesení 11Z-6.2.2/2016 

ZMM pověřuje starostu a RMM činit taková rozhodnutí a opatření, aby zajistili financování PPO 

Modřice v závislosti na aktuálně vznikajících potřebách. 

Iniciováno jednání s dotčenými orgány – úkol probíhá. 

 

zast. B.  

- Trvalý úkol starostovi – Zajišťovat průběžně informace o návozu zeminy v lokalitě u Primálu  

- V rámci tohoto úkolu požádala zastupitelka o svolání jednání mezi Stavebním úřadem Šlapanice, 

firmou GAS Transport, vedením města a členy KV 

Dne 23.04.2024 proběhlo jednání na místě zavážky svolané stavebním úřadem Městského úřadu 

Šlapanice za účasti orgánu životního prostředí a vlastníků pozemků. Město na pozemky p.č. 

1690/186 a 1690/182 uplatnilo do zápisu šetření požadavek na zastavení závozu do doby 

předložení výškového zaměření předmětných pozemků, odběru vzorků z navážky a dořešení 

odnětí ze ZPF ze strany investora – k datu zpracování zprávy nedoloženy podklady - úkol trvá. 

 

Usnesení 3Z-8.7.2/2023: Zastupitelstvo města Modřice pověřuje majetkový odbor řešením 

pozemků pod komunikací – chodníkem s vlastníky pozemku p.č. 2225/8 a 2216 k.ú. Modřice. 

Úkol probíhá.  

 

Usnesení 5Z-3.2/2023: ZMM odkládá rozhodnutí záměru převodu části pozemku p.č. 2485/1 J. U., 

Brno do doby, než město získá alternativní pozemek pro realizaci veřejného hřiště v dané lokalitě. 

Byl odsouhlasen návrh kupní smlouvy na převod pozemku p.č. 1605/2 k.ú. Modřice předložený 

městem prodávajícímu. Smlouva bude následně předložena radě města ke schválení. Po 

odkoupení tohoto pozemku bude řešeno využití pozemku p.č. 2485/1 – úkol trvá. 

 

zast. Šiška 

V rámci bodu 6.2.procentuální plnění rozpočtu v roce 2023 (7Z-6.2/2024 z 26.02.2024) dotaz na 

položku Péče o veřejnou zeleň. Co se nerealizovalo? 

Pro narozpočtování této položky na rok 2023 - výsadba zeleně ORJ 2254 (ODPA3745) se 

podpůrně vycházelo z rozpočtu z roku 2022. Výsadba zeleně byla z větší části realizována 

svépomocí a zeleň se nakupovala přímo u pěstitele. 

 

zast. Šiška 

V rámci bodu 7.2. nabytí Bobrava p.č. 1605/2 podnět/požadavek na doplnění důvodové zprávy o 

zdůvodnění vyšší kupní ceny o 200 Kč/m2 než byla stanovena znaleckým posudkem“. 

Komentář doplněn a je součástí této zprávy – splněno. 

 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí zprávu o plnění uložených úkolů města Modřice o plnění úkolů uložených na 

předchozích zasedáních ZMM.  
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Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-2.1/2024   
  
 

 

Bod 3 - Projednání hospodaření města v roce 2023 

 

3.1 Zpráva auditora o výsledku hospodaření města v roce 2023 

V podkladech zastupitelé obdrželi Zprávu auditora o výsledku hospodaření města za období od 

01.01.2023 do 31.12.2023. Podrobný komentář přednesl vedoucí FO Ing. Roman Mulíček. 

 

V podkladech zastupitelé obdrželi zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města Modřice za 

období od 01.01.2023 do 31.12.2023 včetně příloh A až D. Zprávu vypracovala na základě 

uzavřené smlouvy externí společnost Alter Audit, s.r.o., třída Kpt. Jaroše 1844/28, 60200 Brno – 

Černá Pole, IČ: 29268931, zastoupen auditorem J. V. Zpráva byla společně s ostatními dokumenty 

k celému tomuto bodu projednána na zasedání FV.   

Zpráva byla projednána s FV komentář přednesl předseda FV Ing. Skalník. 

 

Diskuze neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí Zprávu auditora o výsledku přezkoumání hospodaření města Modřice za 
období od 01.01.2023 do 31.12.2023. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo     
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 8Z-3.1/2024 

 

3.2 Schválení účetní závěrky roku 2023 

V podkladech zastupitelé obdrželi dokumenty k projednání účetní závěrky roku 2023. Komentář 

přednesl VFO Ing. Mulíček. 

 

Diskuze neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM zjistilo, že účetní závěrka města Modřice za rok 2023 poskytuje věrný a poctivý obraz 

předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky a tuto účetní závěrku města Modřice za rok 

2023 schvaluje. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 
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Hlasování o návrhu usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška,  

 Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 8Z-3.2.1/2024 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje převedení zisku z hospodaření města Modřice po zdanění za rok 2023 dle Výkazu 

zisku a ztráty k 31.12.2023 ve výši 72.175.017,47 Kč na účet 432 - Výsledek hospodaření 

předchozích účetních období. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška,  

 Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 8Z-3.2.2/2024 

 

3.3 Schválení závěrečného účtu za rok 2023 

 

V podkladech zastupitelé obdrželi dokumentaci k závěrečnému účtu města Modřice za rok 2023. 

Součástí závěrečného účtu je i zpráva auditora o výsledku přezkoumání hospodaření města 

Modřice projednaná v samostatném bodě a dále Výkazy zřízených příspěvkových organizací, 

Rozvaha, Výkaz zisku a ztráty, Příloha, Přehled o peněžních tocích, Přehled o změnách vlastního 

kapitálu, Výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu FIN2 – 12M, Inventarizace a ostatní dokumenty. 

Závěrečný účet dle zákona č. 128/2000 Sb. O obcích, § 84 odst. 2 písm. b) ve znění pozdějších 

předpisů schvaluje ZMM. Komentář přednesl VFO Ing. Mulíček. 

 

Diskuze neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

1. ZMM schvaluje Závěrečný účet města Modřice za rok 2023 a vyslovuje souhlas s 

celoročním hospodařením města s výhradou nedostatků uvedených v příloze B Zprávy o 

výsledku přezkoumání hospodaření města Modřice za období od 01.01.2023 do 

31.12.2023. K nedostatkům uvedeným v příloze B Zprávy o výsledku přezkoumání 

hospodaření města Modřice za období od 01.01.2023 do 31.12.2023 stanovuje přijetí 

následujících nápravných opatření: 

• Provedení veřejnosprávní kontroly zaměřené na použití dotací v letech 2021,2022 a 

2023 příjemce dotace Městský nohejbalový klub Modřice z. s., IČ: 04253906. 

ZMM stanovuje termín splnění přijatých nápravných opatření do 30.09.2024. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška,  

 Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
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0 proti  

0 se zdrželo  

Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 8Z-3.3/2024 

 

Bod 04 - Projednání majetkových transakcí 

V podkladech zastupitelé obdrželi podklady, týkající se budoucího využití objektu rodinného domu 

č.p. 27 na náměstí Svobody.  

 

4.1 Dům na náměstí Svobody č.27 

Město Modřice kupní smlouvou z 29.04.2014 nabylo pozemek p.č. 194, jehož součástí je objekt 
k bydlení s č.p. 27 Ing. K., bývalý vlastník, dále tento objekt užíval na základě nájemní smlouvy do 
roku 2018. Jeho úmrtím byl objekt koncem roku 2018 vyklizen, k dnešnímu dni je nevyužívaný. 

Stav objektu vychází z popisu znalce Ing. N. pro zpracování Znaleckého posudku č. 2760/58/2014 
k datu 28.04.2014: 

- Přípojky na inženýrské sítě jsou odpojeny, na dvoře je kopaná studna, údržba domu není prodě-
na, jeho stav je velmi špatný, stěny interiéru jsou v části domu černé od požáru, ve dvorním křídle 
se projevují značné trhliny, porušená střešní krytina. 

Bez rozsáhlých stavebních úprav není rodinný dům obyvatelný, proto RMM navrhuje ZMM 
odsouhlasení jeho demolice. Následně bude ZMM navržen návrh na využití tohoto pozemku. 

Diskuze neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje demolici objektu pro bydlení na náměstí Svobody č.p. 27, který je součástí 
pozemku p.č. 194 k.ú. Modřice, a vyčištění celého pozemku z důvodu zajištění bezpečnosti a 
ochrany zdraví.  
Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 
 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo     
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 8Z-4.1/2024 

 

Bod 05 - Projednání hospodaření města v roce 2024 

 

5.1 Zpráva o hospodaření města v období 1-4/2024 

V podkladech zastupitelé obdrželi komentář k hospodaření města za období 1-4/2024.  

RMM jeho schválení provedla na základě pověření ZMM k zachování rozpočtové kázně města ve 

vztahu k rozpočtu města. Komentář přednesl VFO Ing. Mulíček. 

 

Diskuze neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí Zprávu o hospodaření města Modřice v období 1-4/2024. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 
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Hlasování o návrhu usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška,  

 Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-5.1/2024 

 

 

5.2 Rozpočtové opatření č. 4/2024 

V podkladech zastupitelé obdrželi projednané a schválené RO č. 4/2024. Komentář přednesl VFO 

Ing. Mulíček. 

 

Diskuze neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí RO č. 4/2024 provedené RMM 19.03.2024 usnesením číslo 36R-6.18/2024. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška,  

 Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-5.2/2024 

 

5.3 Rozpočtové opatření č. 5/2024 

V podkladech zastupitelé obdrželi projednané a schválené RO č. 5/2024. Komentář přednesl VFO 

Ing. Mulíček. 

 

Diskuze: 

Chybíková: Ve více rozpočtových opatřeních je uvedena částka přes 1.000.000,- Kč, jak to? 

Starosta: Tohle je předmětem bodu 10.2 

Mulíček: Přednesl vysvětlení a též se odkázal na bod 10.2  

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí RO č. 5/2024 provedené RMM 03.04.2024 usnesením číslo 37M-R-2.8/2024. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška,  

 Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-5.3/2024 

 

 

5.4 Rozpočtové opatření č. 6/2024 
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V podkladech zastupitelé obdrželi projednané a schválené RO č. 6/2024. Komentář přednesl VFO 

Ing. Mulíček. 

 

Diskuze neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí RO č. 6/2024 provedené RMM 16.04.2024 usnesením číslo 39R-6.1/2024. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška,  

 Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-5.4/2024 

 

 

5.5 Rozpočtové opatření č. 7/2024 

V podkladech zastupitelé obdrželi projednané a schválené RO č. 7/2024. Komentář přednesl VFO 

Ing. Mulíček. 

 

Diskuze: 

Chybíková: Toto rozpočtové opatření se dělalo kvůli projektu?  

Halvová: Kvůli domu s podloubím na náměstí 171. Odstraněním původních omítek došlo 

k narušení statiky víc, než se předpokládalo. Bylo zapotřebí rychle jednat a udělat opatření. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí RO č. 7/2024 provedené RMM 02.05.2024 usnesením číslo 40R-2.1/2024. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška,  

 Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-5.5/2024 

 

5.6 Rozpočtové opatření č. 8/2024 

Zastupitelé obdrželi dnes na stůl dokumenty k rozpočtovému opatření RO č. 8/2024.  

Součástí navrhovaného rozpočtového opatření č. 8/2024 je záměr nákupu/pořízení cisternového 

požárního automobilu Tatra T815-2 TERNO1, rok 2011, který nabízí k prodeji město Police nad 

Metují. Vozidlo bude prodáno zájemci, který předloží nejvyšší nabídkovou kupní cenu. Min. cena je 

stanovena ve výši 3.300.000,- Kč. Příjem nabídek bude ukončen 27.5.2024 v 11 hodin. Jednotka 

dobrovolných hasičů Modřice navrhuje nabídnout nákup této techniky za cenu 4.200.000,- Kč. 

Případné dotazy zodpoví, zde přítomný velitel SDH pan Milan Putna. 

 

 

Diskuze: 
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Chybíková: Na co potřebujeme další cisternu? 

Putna: Stavající je stará a tady se jedná o obměnu. Stará se prodá. 

Starosta: Ta stávající auto je 28 let staré a toto 13. Staré se prodá a nové koupí. 

Chybíková: Prosím, aby toto bylo doplněno do zápisu nebo usnesení. 

Šiška: Pokud se auto bude prodávat, mělo by se to objevit na straně příjmu, že? 

Starosta: Šli bychom stejnou cestou na obálkovou metodu a mohli to také vysoutěžit.  

Šiška: Tak tam dáme, kolik si představujeme prodej a pokud to bude za víc, tak jenom dobře. 

Absolonová: A za kolik je reálné to prodat? 

Putna: Odhadce řekl, že reálně za 1 milion Kč. 

Mulíček: Nebudeme tu částku teď dávat veřejně, abychom někomu nedali návod za kolik to 

chceme prodat. Je to příjmová položka a rozpočet není napjatý, počkejme až budeme vědět 

nějaké podrobnosti.  

Brabec: Je to nové auto včetně výbavy, elektrocentrály? 

Putna: To se přendá ze stávajícího do nového auta. 

Občan: Jaká je odhadní cena tohoto nového auta?  

Putna: To nevím, ale cena, kterou uvedli, je 3.300.000,- Kč. Je to týden stará nabídka. 

Mikuš: Sdělte, kolik stojí úplně nové pro představu? 

Putna: Nové okolo 11 mil., např. Scania. Dodací lhůta je cca 2roky. 

Höklová: Musíme udělat výběrové řízení v rámci směrnice a řídit se postupem o zadávání 

veřejných zakázek. 

Chybíková: Chci, aby bylo v zápise, že se bude prodávat a kupovat, a že se dodrží zákon o 

zadávání veřejných zakázek. 

 

Komentář k dalším navrhovaným změnám RO č.8/2024 přednesl VFO Ing. Mulíček. 

Chybíková: Výběrové řízení na projektanta pro stavbu ZŠ Modřice už proběhlo? 

Starosta: Ještě ne, až po dokončení studie bude výběrové řízení. 

Chybíková: Studie parku u kostela. Pan farář to ví? Chci, aby u toho zadání byl někdo z farní rady 

ekonomické a pastorační, pokud s tím bude souhlasit. 

Starosta: Pan farář o tom ví. 

Šiška: Dotaz k ZŠ Modřice, máme se stavebním úřadem předjednané povolení společného území 

a stavební řízení? 

Höklová: Vycházelo se z nového stavebního zákona a bude se o tom diskutovat. 

Kraut: Proč jsme kupovali novou sekačku – navýšení rozpočtu o sečení trávy. 

Šula: Používáme externí firmu a ta navýšila letos ceny. My nejsme schopni to celé sami udělat 

s pár lidmi. 

Starosta: Promítla se tam inflace. 

Brabec: Dělá to firma křovinořezy, a to v místech, kde se sekačka nedostane. 

Kraut: O kolik se stará firma a kolik město? 

Šula: 1:4 cca 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2024 rozpočtu města Modřice na rok 2024 na straně 

příjmů po RO č.8 ve výši 233.883.800,- Kč a na straně výdajů po RO č.8 ve výši 300.823.200,- Kč 

jako schodkový, se schodkem ve výši 66.939.400,- Kč a financováním ve výši 66.939.400,- Kč a 

splátkou úvěrů v celkové výši 11.165.000,- Kč. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
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14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška,  

 Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-5.6/2024 

 

5.7 Rozpočtové opatření SVR 2025 a 2026 

V podkladech zastupitelé obdrželi podklady střednědobého výhledu rozpočtu města Modřice na 

období 2025-2026. Komentář přednesl VFO Ing. Mulíček. 

 

Diskuze: 

Šiška: Na pozvánce chybí bod 5.7, na webových stránkách v dokumentech je? 

Starosta: V podkladech pro zastupitele je a na webových stránkách také. Doplníme na pozvánce. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje rozpočtové opatření č. 1 SVR na roky 2025 a 2026 ve výši příjmů po RO č. 1 r. 

2025 - 229.800.000,- Kč, r. 2026 - 233.200.000,- Kč a na straně výdajů po RO č. 1 r. 2025 - 

206.000.000,- Kč a r. 2026 - 200.000.000,- Kč. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška,  

 Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-5.7/2024 

 

 

Bod 6 - Projednání žádosti o změnu stavby před dokončením DIOS REZIDENCE 

V podkladech zastupitelé obdrželi podklady, týkající se žádosti o stanovisko ke změně společného 

povolení – změna územního rozhodnutí a změny stavby před dokončením na akci „DIOS 

REZIDENCE“, k.ú. Modřice. 

Vzhledem k tomu, že žádost spol. DIOS REZIDENCE o změnu stavby před dokončením má 

faktický dopad na obsah smlouvy mezi městem Modřice a spol. DIOS rezidence, ze dne 8.12.2021, 

kterou dříve schvalovalo ZMM, předkládám tuto žádost ZMM, neboť se ve své podstatě jedná o 

návrh změny smlouvy a navrhuji, aby udělení souhlasu bylo podmíněno uzavřením dodatku nebo 

nové smlouvy, která vztahy mezi městem a investorem detailně upraví. Prezentaci přednesla 

společnost DIOS. 

 

Diskuze:  

Hökl: K travnatým pásům kolem domu, nejedná se o 60 cm, ale o 3,5 m. Půdorysně šířka teras, to 

by se tam nemělo promítnout.  

DIOS: 40 % je minimum zeleně a to splňujeme. 

Skalník: Zmiňujete, že spousta změn je z důvodu požadavků hasičů. Stavba povolena, vy stavíte a 

najednou se objevují překážky ze strany hasičů, kvůli kterým musíte zrušit veškeré veřejné 

mobiliáře, které tam jsou? 
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DIOS: Od domečku se skluzavkou pro děti jsme upustili, abychom mohli splnit požadavky. 

V průběhu výstavby tam můžeme něco dodat. 

Skalník: To takhle nejde. Dali jste pryč zvýšené záhony, mobiliář, dětský domeček, kancelář. 

DIOS: Je tam pískoviště a houpačky, které jsou jednoduché na údržbu. Nebráníme se ani 

workoutovému hřišti. 

Chybíková: Všechny změny toho vybavení - altány, fitness je v soukromé části? 

DIOS: Bude to průchozí a veřejné.  

 

Dotazy zastupitelů: 

Šiška: Řešíme dodatek ke smlouvě, s tím problém nemám. Ale tady je bod – žádost o změnu 

stavby před dokončením, o vyjádření. Až bude dodatek, tak se máme vyjádřit nebo jak se máme 

stavět k té změně? 

Starosta: Schválíme dodatek a současně se vyjádříme k tomu požadavku. 

DIOS: Není třeba smlouvu měnit, dodržujeme ji. 

Místostarosta: Dodržování smlouvy probíhá na základě výzvy města. Ve smlouvě str.3 je napsáno, 

že se bude stavět dle stavebního povolení a projektové dokumentace, která městu byla předána 

26.10.2021. Teď se mírně mění, včetně těch drobných změn. Nás zejména zajímá ten venkovní 

veřejný prostor, plocha zeleně. Realizace přípojky- bez povolení, vyšli jsme Vám vstříc. 30 dnů jste 

měli na oznámení stavby, že bude zahájena. Bylo řečeno, že žádná změna nebude a bude se 

vycházet z projektové dokumentace. 

DIOS: Během stavby se mohou stávat nějaké drobné nedostatky, ale hned se je snažíme řešit. 

Místostarosta: Drobné nedostatky chápu, ale nelíbí se mi nedodržování smlouvy. 

Hökl: Já si tu zeleň přepočítám. 

DIOS: Stavební úřad to určitě vypočítá. 

 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM pověřuje RMM návrhem dodatku případně nové smlouvy o úpravě právních vztahů při 
výstavbě obytného souboru „DIOS REZIDENCE“ mezi městem Modřice a společností DIOS 
rezidence, s.r.o. a předloží ji k projednání na další ZMM. 
Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-6.1/2024 

 

 

Bod 07 - Stanovy DSO Šlapanicko 2024 

DSO Šlapanicko předkládá ke schválení do ZMM upravenou verzi stanov.  

Stanovy budou platné po projednání ve všech zastupitelstvech měst a obcích DSO Šlapanicko, po 

schválení Valnou hromadou a po zapsání do rejstříku svazků na JMK.  

Změna oproti původním Stanovám je v možnosti konat Radu ještě jinou formou než prezenčně, a 

to korespondenčně (per rollam). Dále je tam dle doporučení právníků vsunuta formulka o tom, že 

když se schvalují Stanovy, je třeba je schválit 2/3 většinou. Takto je to ze zákona, ale bude to nyní i 

ve Stanovách DSO Šlapanicko.  



Zápis č. 8/2024 ze zasedání ZMM  Strana 12 (celkem 15)  

    Volební období 2022-2026  
Zapsala Monika Nováková   dne 20.05.2024 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Před schvalováním ve Valné hromadě DSO Šlapanicko musí být Stanovy schváleny 

v zastupitelstvech minimálně ve 2/3 členských obcích. 

Tyto Stanovy již schválila Rada DSO.  

Do Stanov je možné ještě korekčně zasáhnout, pokud se objeví nějaké nesrovnalosti.  

 
Diskuze: 

Chybíková: Není tam datum, ani kdo to vytvořil? 

Starosta: Dobře, napravíme, děkuji za připomínku. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje Stanovy DSO Šlapanicko 2024 a souhlasí s jejich zněním. 
 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-7.1/2024 

 

 

Bod 8– Zpráva o činnosti FV 

V podkladech zastupitelé obdrželi zápis č. 12 ze zasedání FV ze dne 12.03.2024 a zápis č. 13 ze 

zasedání FV ze dne 16.04.2024, na stůl zápis č. 14 ze zasedání FV ze dne 16.05.2024. 

Komentář přednesl předseda FV Ing. Skalník. 

 

Diskuze: 

Kraut: Dotaz na pana Šišku. Proč se postavila sportovní hala s prostory k pronájmu, u kterých 

nelze měřit spotřebu energie? 

Šiška: Já jsem to neprojektoval. V té době nebylo jasné, co se bude pronajímat. Plánovalo se s tím, 

že do pronájmu mimo provoz města půjde pouze restaurace a ta má své podružné měření. 

Brabec: Nelze dopředu např. vykalkulovat vstup, když se neví, kdo bude mít podružný měřič. 

Jahoda: K dodání měřidel. V době stavby se řešilo, kam to půjde namontovat. Bylo nám 

odpovězeno, že ty trubky jsou zabetonované a nejde to. Podařilo se nám dát vodoměr na bazén. 

Brabec: Dotaz na pana Hökla. Pokud máte nějakou firmu s řešením, budeme rádi za případné 

kontakty. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí zápis č. 12 ze dne 12.03.2024 a zápis č. 13 ze dne 16.04.2024, zápis č. 14 

ze zasedání FV ze dne 16.05.2024. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-8.1/2024 
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Bod 9– Zpráva o činnosti KV 

 

K tomuto bodu nebyly předloženy žádné materiály. 

 

Starosta požádal předsedu KV Ing. Josefa Šišku o komentář. 

Šiška: KV nezasedl, proto není žádný protokol. 

 

Bod 10 – Různé, diskuse 

 

10.1 Daň z nemovitosti 

V podkladech zastupitelé obdrželi Návrh obecně závazné vyhlášky č.2/2024, Důvodou zprávu 
k jejímu návrhu a tabulku k výpočtu daně z nemovitosti. 
V rámci tzv. konsolidačního balíčku, došlo koncem loňského roku k významné novelizaci zákona 
338/1992 Sb., o dani z nemovitých věcí (dále jen „zákon“). 
Při srovnání aktuálně platné OZV o stanovení koeficientů pro výpočet daně z nemovitých věcí 
(vydané ZMM v září 2023) a novelizovaného znění zákona, je zřejmé, že tato OZV nebude 
počínaje 1.1.2025 souladná s platnou legislativou.  
Jelikož nová OZV musí být vždy vydána do konce září, předkládám zastupitelstvu k projednání 
návrh OZV č.2/2024. 
 
Komentář přednesl starosta města. 
Město nezvyšuje koeficienty pro výpočet daně z nemovitých věcí z minulých let, dokonce u bytové 
výstavby bude příští rok nepatrný pokles. Pro letošní rok město zvýšilo koeficient pouze 
v průmyslové zóně U Vlečky z důvodu připravované stavby okružní křižovatky. V příštím roce 
nebude již možné lokálně navyšovat koeficient prostřednictvím OZV z důvodu již řečené změny 
legislativy. Museli bychom jít cestou Opatření obecné povahy. Ale i toto do budoucna nevylučujeme. 
Navýšení daně z nemovitostí v Modřicích je výhradně důsledkem legislativních změn z úrovně 
státu.  
 

Diskuze neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM vydává obecně závaznou vyhlášku č.2/2024, o stanovení koeficientů pro výpočet daně 

z nemovitých věcí, která nabývá účinnosti dnem 1.1.2025. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-10.1/2024 

 

10.2  Převod kompetencí RMM rozpočet 

RMM předkládá návrh na usnesení ZMM pro zajištění rozpočtového procesu města, stanovením 
kompetencí k provádění rozpočtových opatření RMM. 
Podle současných pravidel je možné provádět RO mezi jednotlivými zasedáními zastupitelstva u 
každé rozpočtové položky do výše 1 mil. Kč, přičemž počet takto upravovaných položek není ome-
zen. Návrh omezuje celkový možný schodek mezi příjmy a výdaji prostřednictvím RO mezi jednot-
livými zasedáními ZMM na 5 mil. Kč. U větších investičních akcí se 1 mil. hranice vzhledem 
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k cenové úrovni již stávala nedostatečnou a brzdila by jejich realizaci. Proto se předkládá návrh na 
změnu stávajícího stavu. 
 
Diskuze: 

Kraut: Proč to řešíte teď? 

Starosta: Probíhají teď velké investiční akce a některé věci se řeší operativně a je nutné je řešit 

hned. 

 

Návrh usnesení: 

1) ZMM  s t a n o v u j e   
   

v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení), ve 
znění pozdějších předpisů kompetenci RMM k provádění rozpočtových opatření mezi 
dvěma zasedáními ZMM v následujícím rozsahu:  
 
do výše 5.000.000,- Kč včetně v těchto případech:  
 

a) navýšení výdajů města, jsou-li vyvolány organizačními, metodickými nebo věcnými 
změnami,  
 

b) snížení příjmů města, jsou-li vyvolány organizačními, metodickými nebo věcnými změ-
nami, 
 

c) částky dle písmena a) + b) se sčítají. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 
Hlasování o návrhu na usnesení: 

12 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Hökl, 

Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

2 se zdrželi (Doleček, Chybíková) 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-10.2.1/2024 

 
2) ZMM  s t a n o v u j e   

 
v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů kompetenci rady města k provádění rozpočtových opatření mezi dvěma 
zasedáními ZMM v následujícím rozsahu: 
 
v částkách vyšších než dle bodu 1) může rada města samostatně provádět jen v případech: 
 

a) rozpočtového zapojení účelově přidělených finančních prostředků z jiných rozpočtů, 
v případě průtokových transferů i na straně výdajů, 
 

b)  kdy zapojení výdaje vyžaduje nutný výdaj na zajištění chodu obce, v případě havárií 
nebo stavu nouze, výdaj k odvrácení možných škod, dále když včasné provedení 
úhrady je vázáno penalizací a dopady penalizací mohou výrazně překročit případná 
rizika z neoprávněné úhrady, 

 
c) úhrady pokut, penále z rozhodnutí nadřízených orgánů a dohledů a další nutné výdaje, 

kdy schválení rozpočtového opatření je nezbytné a má jen formální charakter, protože 

výdaj musí být realizován. 
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Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 8Z-10.2.2/2024 

 

V diskuzi vystoupili: 

Absolonová: Ta studie ohledně kostela. Je dobré to podpořit, počítá se s tím, že se park bude na 

noc uzavírat. Park by byl takovým oddechovým místem, zejména pro seniory. 

Občan: Dotaz k rybníku při ul. Masarykova, jak bude napájen? 

Brabec: Z náhonu nebo ze studny. Ze studny by byla čistá a chladnější. Z náhonu by byla teplejší, 

ale kvalita vody by nebyla nejlepší. 

Občan: Den, kdy se uzavřela silnice od Kadlece směrem na Přízřenice, si myslím, že tam mohla 

stát MP.  Za mě špatné značení. 

Starosta: Byli tam a řidiči si naopak stěžovali, že tam stojí. Značení dělala odborná firma. 

Hökl: Každý řidič musí znát dopravní značení. 

Chybíková: Ul. Benešova, značeno dobře, ale lidé to pořád zkouší a najedou do jednosměrky. 

Občan: Kdo kontroluje opravy výkopů? Rybníček atd. 

Halvová: Chodí se tam a kontroluje. Zasypané výkopy nebyly převzaty od města. Pasportizace je 

předtím provedená. 

Občan: Sokolská je tragická, je tam hrbol. Je to tam zřejmě špatně zhutněné a dá se tak očekávat 

nějaký pokles. Je na to nějaká záruka? 

Halvová: Ano, 5 let. 

 

Procházka: ukončení diskuse 

 

 

 

Ukončeno v 20:43 hodin 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 

 

                             Mgr. Ing. Libor Procházka, MBA 

                                                                                                   starosta města 
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Zpráva starosty o činnosti úřadu od ZMM 26. 2. 2024 

V tomto období RMM zasedala celkem 6krát. Řádná zasedání byla 19. 3. 2024, 16. 

4. 2024 a 2. 5. 2024, mimořádná zasedání byla 29. 2. (zejména schválení 

upraveného vzoru nájemní smlouvy pro městské byty), 3. 4. (zejména schválení 

připomínek k Návrhu územního plánu města Brna pro společné jednání včetně 

Vyhodnocení vlivu na udržitelný rozvoj území), 8. 4. 2024 (schválení vzdání se práva 

na odvolání k rozhodnutí – stavební povolení na stavbu: Silnice I/52, „CTPark 

Modřice – Sjezd a parkoviště u budovy Axis“). Všechny zápisy z RMM mají 

zastupitelé a členové KV ZMM k dispozici ve sdílené složce. Občané mají usnesení 

z RMM k dispozici na webu města. 

Stav vybraných investičních akcí: 

Rekonstrukce Kanalizace v lokalitě Za Humny - akce by měla být skončena do 

začátku prázdnin. Dodělává se povrch komunikace, dokončí se vjezdy 

k nemovitostem a úprava veřejného prostranství. 

Rekonstrukce ulice Masarykova – stavba byla zahájena 29. 4. úsekem na náměstí 

Svobody. Připravuje se společné výběrové řízení se SÚS JMK na dodavatele silnice 

a chodníků. Na webu města byla v sekci Informace k této akci zřízena speciální 

stránka, kde se průběžně publikují aktuální informace. Jsou zde též vyznačeny 

objízdné trasy. Práce zatím postupují dle plánu a měly by být skončeny na podzim r. 

2025. 

Okružní křižovatka Havlíčkova x U Vlečky x II/152 – 2. 4. 2024 byla podána 

žádost o společné povolení stavby na SÚ Šlapanice. Po jeho získání bude vypsáno 

společné výběrové řízení se SÚS JMK na zhotovitele. A pak již bude záležet na 

schválení zařazení do investičních akcích SÚS JMK Radou JMK. 

Studie dalších tří křižovatek se silnicí II/152. Připomínám, že jejich prezentace 

projektantem proběhla na pracovním výboru 21. 2. 2024 za účasti všech dotčených 

institucí – SÚS JMK, ŘSD, OD města Šlapanice a PČR. Všechny dotčené orgány již 

k tomu zaslaly své připomínky, nyní se čeká na jejich vypořádání. 

Dům s podloubím na náměstí Svobody 171 – v prosinci 2023 byly zahájeny 

stavební práce tzv. 0. etapy. Po odstranění omítek byl zjištěn horší stav, než se 

předpokládalo v projektu. Bylo tedy nutno objednat vícepráce pro další statické 

zajištění. Po dokončení 0. etapy (v létě 2024) bude následovat technologická 

přestávka na částečné vysušení objektu. Stavba by pak měla opět pokračovat na jaře 

r. 2025. Stavební povolení na celou stavbu nebylo zatím vydáno. 

Veřejné osvětlení – Hybešova, nám. Míru, Rybníček, Havlíčkova, Hřbitovní 

 - pokračuje rekonstrukce veřejného osvětlení a pokládky kabelu NN do země v 

ulicích Hybešova, Rybníček, nám. Míru a ul. Hřbitovní. Práce by měly být dokončeny 

do konce června 2024. 

Další akce: 

Dílčí změna č. 1a ÚP Modřice 
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17. dubna proběhlo ve velké zasedací místnosti na radnici opakované veřejné 

projednání změny č. 1A územního plánu města Modřice za účasti asi 100 občanů. 

Námitky a připomínky bylo možné písemně podávat do 24. 4. Sešlo se celkem 

několik desítek připomínek a námitek. Nyní probíhá jejich vypořádání. Vedení města 

k tomu připravuje s pořizovatelkou a projektanty pracovní schůzku. Výsledek bude 

předložen k projednání na ZMM. 

 

Dílčí změna č. 1b ÚP Modřice 

Tato změna by měla řešit protipovodňová opatření. Aktuálně se čeká na vyjádření 

Povodí Moravy k otázce, zda byly splněny hydrotechnické výpočty. 

 

Přístavba ZŠ 

Nyní probíhá dokončení Studie přístavby – etapy D (objekt na místě stávajícího hřiště 

u ZŠ Benešova – garáže a zázemí pro školu). Po kompletním dokončení studie (měla 

by být hotova do konce května 2024) bude tato prezentována pracovní skupině, která 

k tomuto projektu byla vytvořena a v případě zájmu i na ZMM. Následovat by pak mělo 

výběrové řízení na dodavatele projektové dokumentace pro stavební povolení. 

Zahájení výstavby pouze z vlastních prostředků se ale jeví bez získání významné 

dotace jako nereálné. Vzhledem ke splácení tří úvěrů nelze počítat ani s další větší 

půjčkou. 

 

Studie IS – ul. Luční, Tyršova a lokality „Zahrádky“ 

12. 4. 2024 byl společností Aquatis prezentován zástupcům města koncept PD. 

Obdrželi jsme již k němu i stanovisko BVK, které bude zhotovitelem vyhodnoceno. 

 

Cyklostezka a chodník pro pěší Modřice – Brno-Chrlice 

Poslední jednání s projektantem a s majiteli dotčených pozemků proběhlo 28. 3. 

2024. Čeká se na zapracování uplatněných požadavků. 

 

VRT 

18. 1. 2024 zaslalo město svoje vyjádření k záměru „RS 2 VRT Modřice – Šakvice - 

Rakvice“ v rámci procesu posuzování vlivů na životní prostředí podle zákona č. 

100/2001 Sb., o posuzování vlivů na životní prostředí, ve znění pozdějších předpisů. 

27. 2. 2024 obdrželo město od Ministerstva životního prostředí Závěr zjišťovacího 

řízení, co vše je nutno v dokumentaci EIA zpracovat. 

15. 4. byl na radnici prezentován návrh technického řešení vedení VRT. Prezentace 

se zúčastnilo vedení města a spolku Pro Modřice. 

Žádné další nové informace k tomuto projektu nejsou. 

 

Oprava komunikace ulice Nádražní 

Během jednoho týdne byla provedena v dubnu celoplošná oprava komunikace na ul. 

Nádražní, SÚS JMK má v plánu ještě v letošním roce i opravu části ulice Brněnská v 

úseku směrem od motokár k podjezdu pod I/52. 
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Nové kontejnerové stání v ul. U Hřiště 

V ulici U Hřiště bylo před smluvním termínem dokončeno nové kontejnerové stání, 

čímž vznikly další 2-3 parkovací místa. 

Úprava komunikace na Bobravě 

Ve výběrovém řízení byla vybrána firma M-Silnice pro úpravu asfaltového povrchu 

komunikace na Bobravě. Plánovaná realizace je v letních měsících v průběhu 

prázdnin. 

 

 

Výběr dalších aktivit vedení města od ZMM 26. 2. 2024 

 

Uložení volných finančních prostředků 

Od února do konce dubna město získalo na úrocích z termínovaných vkladů a ze 

spořícího účtu celkem 554.267,- Kč. 

 

Zaplavování podjezdu pod I/52 

Poslední jednání k této problematice proběhlo 2. 4. 2024. Je předběžně domluvená 

spolupráce DPmB, SÚS JMK a ŘSD na zjištění skutečného stavu a funkce 

kanalizace této lokality. 

 

Most přes řeku Bobravu 

v pátek 10. 5. bylo město upozorněno několika občany, že u lávky přes Bobravu je 

informace, že zde v pondělí 13. 5. bude zahájena výstavba mostu. CTP má na 

stavbu mostu vydáno platné stavební povolení ze srpna 2022. Ihned byl kontaktován 

zástupce společnosti CTP, který tuto informaci potvrdil. Vzhledem k tomu, že město o 

této akci nebylo informováno, naopak má od CTP písemné ujištění (na město došlo 

18. 10. 2022), že v případě povolení stavby sjezdu ze silnice I/52 do areálu CTP se 

od výstavby mostu přes Bobravu upustí, byla domluvena schůzka s CTP na 15. 5. 

s tím, že se s případným zahájením stavby mostu počká až na výsledek tohoto 

jednání. Na schůzce 15. 5. město trvalo na dodržení dohody. Ze strany CTP bylo 

slíbeno toto stanovisko projednat s nejvyšším vedením CTP. Do té doby bude stavba 

zastavena. Město se záměrem výstavby mostu nesouhlasí.  

21. 3. – město vyhrálo soudní spor o oprávněnosti stavební uzávěry pro zamýšlenou 

bytovou výstavbu na ul. Hřbitovní.  

27. 3. – ve výběrovém řízení na provozovatele městské kanalizace od 1. 1. 2025 byla 

opětovně vybrána společnost BVK. 

24. 4. – proběhlo setkání vedení města s občany. Hlavním tématem bylo seznámení 

s průběhem rekonstrukce ulice Masarykova a zodpovězení dotazů na toto téma. 

 

Sportovní, kulturní a společenské akce pořádané ve spolupráci s městem 

6. 4. – se město aktivně zapojilo do celostátní akce Ukliďme Česko. 
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6. 4. – byl slavnostně předán panu Petru Guldovi pamětní list o udělení čestného 

občana města, které ZMM schválilo 6. 12. 2023, na extraligovém domácím zápase 

v Městské hale Modřice. 

13. 4. se konal za podpory města v naší městské hale 3. ročník (2. v této hale) 

memoriálu MUDr. Jiřího Ventruby v billiard hokeji. 

27. 4. – proběhlo v obřadní síni slavnostní přivítání nových občánků našeho města. 

30. 4. – se uskutečnilo v areálu Pod Kaštany tradiční pálení čarodějnic s programem 

pro děti, které připravil náš sbor dobrovolných hasičů. 

3. a 4. 5. – se ve městě konaly již tradiční Ženáčské hody.  

16. 5. – oslavil 10. výročí svého vzniku PBDS. 

 

Co nás čeká v nejbližším období? 

7. a 8. 6. proběhnou volby do Evropského parlamentu. 

15. 6. - oslava 30 let města Modřice 

Přípravy na oslavu jsou v plném proudu. Před budovou MP bude postavené pódium, 

na kterém bude probíhat od 13.00 hod do 19.00 hod hlavní program. Zajímavý 

program zejména pro rodiče s dětmi bude probíhat i mimo pódium. Náměstí bude 

uzavřené pro veškerou dopravu od 7.00 do 20.00 hod. Budou zde umístěné prodejní 

stánky s občerstvením i s dalšími produkty. Ve velké zasedací místnosti na radnici 

(15.-23. 6.) a v obřadní místnosti (15. – 19. 6.) bude výstava fotografií. V areálu Pod 

Kaštany pak bude od 20.00 hod taneční zábava. Na webu města vznikne k oslavám 

speciální stránka, kde se budou postupně publikovat podrobné informace. Všichni 

občané jsou srdečně zváni. 

 

V Modřicích dne 20. 5. 2024 

Libor Procházka 
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